

Consultation of the Parties

La Consultation des Parties

Council of Europe Convention on Access to Official Documents

(CETS No. 205) – the Tromsø Convention

Convention du Conseil de l'Europe sur l'Accès aux documents publics

(STCE n° 205) – la Convention de Tromsø

Decisions made at the 4th meeting

Décisions prises lors de la 4^e réunion

Strasbourg, 2 – 4 October / octobre 2024

Item 1: Opening of the meeting and adoption of the agenda	Point 1 : Ouverture de la réunion et adoption de l'ordre du jour
The Consultation of the Parties adopted the agenda as it appears in document TC-CP(2024)OJ1 .	La Consultation des Parties adopte l'ordre du jour tel qu'il figure dans le document TC-CP(2024)OJ1 .
Item 2: Election of the Chair and the Vice-Chair	Point 2 : Élection du Président et du Vice-président
The Consultation of the Parties elected Mrs Kristi VÄRK (Estonia) as Chairperson and Mrs Mateja PREŠERN (Slovenia), as Vice-Chairperson for a term of office of one year renewable once.	La Consultation des Parties élit M ^{me} Kristi VÄRK (Estonie) en qualité de Présidente et M ^{me} Mateja PREŠERN (Slovénie) en qualité de Vice-présidente, dont la durée du mandat est d'un an, renouvelable une fois.
Item 3: Election of one member of the Council of Europe Access Info Group	Point 3 : Élection d'un membre du Groupe Accès à l'information du Conseil de l'Europe
The Consultation of the Parties elected Mrs Elona HOXHAI, proposed by Albania, as a member of the Council of Europe Access Info Group. Her term of office ends on 31 March 2026.	La Consultation des Parties élit M ^{me} Elona HOXHAI, proposée par l'Albanie en qualité de membre du Groupe Accès à l'information du Conseil de l'Europe. Son mandat prend fin le 31 mars 2026.
Item 4: Conclusions and recommendations on the implementation of the Convention	Point 4 : Conclusions et recommandations sur la mise en œuvre de la Convention
In accordance with Article 12, paragraph 2, subparagraph b, of the Convention, the Consultation of the Parties adopted conclusions and recommendations in respect of: - Bosnia and Herzegovina (TC-CP(2024)01) - Estonia (TC-CP(2024)02) - Finland (TC-CP(2024)03) - Hungary (TC-CP(2024)04) - Iceland (TC-CP(2024)05) - Lithuania (TC-CP(2024)06) - Republic of Moldova (TC-CP(2024)07) - Montenegro (TC-CP(2024)08) - Norway (TC-CP(2024)09) - Sweden (TC-CP(2024)10) - Ukraine (TC-CP(2024)11)	Conformément à l'article 12 paragraphe 2, alinéa b, de la Convention, la Consultation des Parties adopte les conclusions et recommandations concernant : - La Bosnie-Herzégovine (TC-CP(2024)01) - L'Estonie (TC-CP(2024)02) - La Finlande (TC-CP(2024)03) - La Hongrie (TC-CP(2024)04) - L'Islande (TC-CP(2024)05) - La Lituanie (TC-CP(2024)06) - La République de Moldova (TC-CP(2024)07) - Le Monténégro (TC-CP(2024)08) - La Norvège (TC-CP(2024)09) - La Suède (TC-CP(2024)10) - L'Ukraine (TC-CP(2024)11)
Item 5: Other Business	Point 5 : Questions diverses
None.	Néant.
Item 6: Adoption of the list of decisions	Point 6 : Adoption de la liste des décisions
Pursuant to Rule 10.4 of its Rules of Procedure the Consultation of the Parties adopted the present list of decisions.	Conformément à la Règle 10.4 de son Règlement, la Consultation des Parties adopte la présente liste de décisions.